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Idrottsnämnden Protokoll 1/2022 
  
 

 

   

 

 Tid Tisdagen den 22 februari kl. 17:30 – 17:54 

 Plats Hantverkargatan 3, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 28 februari 2022 av §§ 1-3, 7-15, 18-

22 

Omedelbar justering av §§ 4, 5, 6, 16, 17  tisdagen 

den 22 februari 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP)  

Destiny Zandi Näslund (KD)   

Mirja Räihä (S) 

Suhur Salahyusuf (S)  

Tobias Johansson (V) §§ 3-22 

 

Beslutande ersättare: 

Nahman Hanna (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

 

Ersättare:  

Richard Hellberg (M)  

Billy Östh (M) 

Camilla Hane (M)  

Joel Forsberg (MP) 

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Nahman Hanna (S)  

Sandra Zuniga Michel (S) 

Moissis Nikolaidis (S)  

Lisa Söderblom Arce (V) §§ 4-22 

Lina Lindfors (V) 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Anna Falk (C), förvaltningschef Marina 

Högland, Peter Ahlström, Sophie Dahlberg, Susanne Olsson, 

Robert Sköld, personalföreträdare Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 



Sida 2 av 16 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Hassan Jama (V) att 
tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 28 februari 2022. 
 
 
§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut 
Justering av öppettider i stadens simhallar. 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 
 
 
§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Funktionshinderrådets protokoll december 
B. Remissvar Parkplan Bromma 2021 
C. Medborgarförslag om att införa konstgräs på Herrängens 

bollplan 
D. Medborgarförslag om båtplatser i Magelungen och 

Drevviken 
E. Medborgarförslag om att släcka lampor över Kärrtorps 

idrottsplats nattetid 
F. Svar på remiss Vägledning för förklarande av kraftigt 

modifierade ytvattenförekomster och bedömning av 
annat sätt 

G. Svar på remiss - Samverkansprogram för Tyresåns 
avrinningsområde 2022-2027 

H. Svar på remiss Förslag till Transportstyrelsens 
föreskrifter och allmänna råd om Transportstyrelsens 
olycksdatabas 

I. Samråd om förslag till detaljplan för del av Rumsfilen 4 i 
stadsdelen Hässelby Strand 

J. Uppförande av en tillfällig tälthall för issporter på 
Zinkensdamms IP, slutredovisning 

K. Nybyggnad för omklädning på Mälarhöjdens IP, 
slutredovisning 

L. Detaljplan för område vid stora Båtvarvsgränd i del av 
Ulvsunda 1:4 m.fl. i stadsdelen Ulvsunda 

M. Utbyggnad av Årstafältet etapp 2 södra i stadsdelen 
Östberga 

 
Beslut 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
 
§ 4 
Verksamhetsberättelse 2021 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.2/2021/3238 
 
 



Sida 3 av 16 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Nämnden godkänner förslag till verksamhetsberättelse 
för 2021 inklusive bilagor och överlämnar den till 
kommunstyrelsen.  

 
2. Fordringar om 1 630 215 kronor nedskrivs enligt stadens 

regler för ekonomisk förvaltning.  
 

3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad.  
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 4 februari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
2021 har varit ett svårt år som har påverkat alla stadens 
verksamheter och nämnder och särskilt idrottsnämnden. För en 
nämnd vars uppdrag är att få människor att aktivera sig i sport, 
rörelse och evenemang har det varit extra utmanande att under 
pandemin uppnå alla sina mål. Förvaltningen har fått förhålla sig 
till riktlinjer från många olika håll samt påtryckning från 
allmänheten och trots svårigheterna har förvaltningen gjort ett 
föredömligt arbete.  
 
Där det har funnits möjligheter har förvaltningen arbetat för att 
stötta föreningslivet och möjliggöra idrott på de sätt som det har 
gått. Ibland i form av minskade avgifter eller genom att ordna 
aktiviteter för de som inte har omfattats av restriktioner eller har 
haft särskilt hårda restriktioner.  
 
Då simundervisningen inte nått lika brett som vanligt på grund av 
pandemin är det av största vikt att utbildningsnämnden och 
idrottsnämnden följer upp simkunnigheten nu när restriktionerna 
avtar då det kan finnas fler barn än vanligt som är i behöv av 
stöd för att nå målen om simkunnighet.  
 
Vi finner det glädjande att det nu kommer att bli hybridgräs på 
Djurgården efter en lång och svår förhandling.  
Då den styrande majoriteten tror att marknaden kommer lösa 
hallbristen i Stockholm så har fler steg tagits för att släppa in 
externa fastighetsägare och investerare. Vi ser detta som en 
negativ och farlig utvecklig både för att marknaden riskerar att 
kunna bestämma om och var saker och ting är värda att bygga, 
vilket kan snedfördela utbudet över staden. Dessutom har såväl 
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historien som exempelvis riksgäldens yttranden över OPS-
lösningar visat oss att det inte blir billigare i längden att låta 
externa aktörer bygga. I stället brukar det med den borgerliga 
majoritetens avtal sluta med att stadens sitter fast i dyra och 
långa avtal som vi inte kan ta oss ur, eller så blir byggnationen 
försenad och fördyrad då staden i slutändan ändå måste bygga 
det som marknaden inte vill bygga. Den borgerliga majoritetens 
övertro på den allsmäktiga marknaden är minst sagt naiv.  
 
Med vetskap om behovet av höga investerings- och 
reinvesteringsnivåer för idrottsfastigheter är det besvärande att 
fastighetskontoret återigen har konstaterar att den blågröna 
budgeten inneburit mycket svåra ekonomiska förutsättningarna 
för skötsel av stadens fastigheter. Kontoren har exempelvis varit 
tvungna att prioritera mycket hårt när det gäller planerat 
underhåll. Effekten har blivit sämre underhållna fastigheter som 
riskerar att inte uppfylla myndighetskrav. I värsta fall tvingas 
staden stänga fastigheter akut något som skulle få mycket stora 
konsekvenser för Stockholmsidrotten. 
 
 
§ 5 
Utdelning av idrottsnämndens ungdomsledarstipendier 
2022 
Dnr 3.4/2021/2324 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner stipendiekommitténs förslag 
till ungdomsledarstipendier 2022.  

 
2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 12 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 6 
Upphandling av avtal för hyra av gymutrustning till 
simhallar 
Dnr 2.6/2022/119 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag:  
 

1. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att 
upphandla avtal för hyra av gymutrustning till 
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idrottsförvaltningens sim- och idrottshallar i enlighet med 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

2. Idrottsnämnden delegerar till idrottsdirektören att besluta 
om upphandlingsdokument, fatta tilldelningsbeslut, 
besluta i övriga frågor som rör upphandlingen samt 
eventuellt tecknande av avtal med antagen leverantör. 

 
3. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 7 
Stockholm stads strategi för fritidsbåtslivet 
Dnr 3.1/2022/154 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förslaget till strategi för 
fritidsbåtlivet. 

 
2. Idrottsnämnden beslutar att överlämna strategin till 

kommunfullmäktige för fastställande samt för fortsatt 
beredning. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 februari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi välkomnar förvaltningens förslag till Stockholm stads strategi 
för fritidsbåtslivet då det är en angelägen fråga, inte minst då det 
behövs tydliga riktiglinjer för att uppnå stadens hållbarhets- och 



Sida 6 av 16 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

miljömål. Trots det anser vi att strategin saknar väsentliga delar 
gällande jämställdhet och tillgänglighet.  
 
Båtsport ingår inom Idrottsnämndens ansvarsområden så även 
om staden inte bedriver eller ger bidrag till fritidsbåtlivet så har 
nämnden inför att vid varje investering och särskild 
verksamhetsmässig insats för ökad fysisk aktivitet tydligt 
redogöra vilka som ska nås med investeringen/insatsen. 
Tillskillnad från övriga strategier och program saknas det helt en 
redogörelse för vilka målgrupper som tar del av strategins 
åtgärder. Strategin saknar helt en jämställdhetsanalys och det är 
förvånansvärt att förvaltningens tjänsteutlåtande anser att 
arbetet för ökad jämställdhet bäst sker i båtklubbarna, detta trots 
vetskapen om att en stor majoritet av styrelseposterna i landets 
900 båtklubbar är tillsatta av män. 
 
Vi anser att strategin bör ta upp åtgärder för att i dialog med 
båtklubbarna öka jämställdheten och tillgängligheten. 
Exempelvis bör det i strategins föreslag på åtgärd 6 (Staden ska 
föra dialog med berörda båtklubbar om hur båtområden kan 
öppnas upp för att öka tillgängligheten till attraktiva strand- och 
parkområden) ha ett jämställdhetsperspektiv, särskilt då det i de 
Stockholm stads strategi för ett rörligt friluftsliv framkommer att 
strandbad står högt upp på listan på fritidsaktiviteter hos flickor. 
Även inom åtgärd 8 (Föreslå platser eller modeller som gör det 
möjligt för fler aktörer att etablera båtpooler) bör ha ett jämställd-
och tillgänglighetsperspektiv. Det är ett bra förslag att få fler att 
kunna dela på en båt, inte bara för miljön utan även för att göra 
friluftsbåtslivet mer tillgängligt för fler målgrupper än de som har 
råd att köpa en egen båt. 
 
 
§ 8 
Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken  
Dnr 1.6/2022/101 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag i det gemensamma 
tjänsteutlåtandet: 
 

1. Idrottsnämnden beslutar att Lokalt åtgärdsprogram för 
Brunnsviken, Fakta och åtgärdsbehov (bilaga 1) och 
Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken, 
Genomförandeplan (bilaga 2), antas. 

 
2. Idrottsnämnden beslutar att utredning, uppföljning och 

utvärdering av Lokalt åtgärdsprogram för Brunnsviken 
ska ske i enlighet med vad som anges i detta 
tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 
Miljöförvaltningen, Stockholm Vatten AB, Exploateringskontoret, 
Trafikkontoret, Stadsbyggnadskontoret, Fastighetskontoret, 
Idrottsförvaltningen, Östermalms stadsdelsförvaltning, 
Norrmalms stadsdelsförvaltning och Rinkeby-Kista 
stadsdelsförvaltnings gemensamma tjänsteutlåtande från den 11 
januari 2022. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

 
 
§ 9 
Uppförande av vintertält för fotboll, utredningsbeslut  
Dnr 5.1.1/2022/108 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag:  
 
Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att, av 
fastighetsnämnden, beställa en utredning rörande 
förutsättningarna att uppföra vintertält på ett antal 
konstgräsfotbollsplaner inför inriktnings- och 
genomförandebeslut, med en beräknad total utredningsuppgift 
upp till 5 mnkr. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 31 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång  
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 10 
Tillbyggnad omklädningsrum, Farsta ridanläggning, 
inriktningsbeslut   
Dnr 5.1.1/2022/124 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 
som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet Farsta ridanläggning, tillbyggnad 
av omklädningsrum. 

 
2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 

fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad investeringsutgift redovisad i 
bilaga 1. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 27 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Vi ser mycket positivt på att problematiken med otillräckliga 
omklädningsmöjligheter nu ska åtgärdas. Vi är också väldigt 
positiva till att projektet inkluderar ett flexrum för enskilt ombyte. 
Möjligheten till enskilt ombyte och dusch är en i hög grad 
relevant fråga för många transpersoner. Men frågan är också 
relevant för personer som har ledsagare eller personlig 
assistent, samt alla andra personer som av olika anledningar 
inte vill eller inte är bekväma med att vara nakna tillsammans 
med andra.  
 
Vänsterpartiet menar att staden som helhet bör upprätta en 
handlingsplan för att successivt införa könsneutrala toaletter och 
enskilda omklädningsrum i kommunala verksamheter, skolor och 
fritidsanläggningar. 
 
 
§ 11 
Installation av betongpist i skridsko- och bandyhallen på 
Gubbängens IP, inriktning- och genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2022/133 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av betongpist i 
skridsko- och bandyhallen på Gubbängens IP till en 
sammanlagd beräknad utgift redovisad i bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd tillkommande 

hyreskostnad som redovisas i bilaga 1, som en följd av 
betongpist på skridsko- och bandyhall Gubbängens IP. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 27 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 



Sida 9 av 16 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 12 
Utökning ispist på Eriksdals BP, inriktning- och 
genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2022/125 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner en bedömd tillkommande 
hyreskostnad som redovisas i bilaga 1, som en följd av 
utökningen av ispisten på Eriksdals BP. 

 
2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 

fastighetskontoret beställa genomförande av utökning av 
ispist på Eriksdals BP en sammanlagd beräknad utgift 
redovisad i bilaga 1. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 27 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 13 
Ny simhall, idrottshall och ishall samt upprustning och 
utveckling av Skarpnäcks sportfält, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2752 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för ny simhall, idrottshall och ishall samt upprustning och 
utveckling av Skarpnäcks sportfält som underlag för 
kommande inriktningsbeslut till en utredningsutgift upp till 
45 mnkr. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 27 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är viktigt att utgångspunkten i utredningen är att idrottsytorna 
i projektet utformas så att de kan nyttjas effektivt och till så 
många idrotter som möjligt och att de lägger grunden för ett 
jämställt och inkluderande idrottande. Inom ramen för den 
tilldelade ytan vill vi att utredningen om ishallen även tittar på 
möjligheten att tillskapa ytor för off-ice träning som är viktigt för 
konståkningens verksamhet. För idrottshallen behöver 
utgångspunkten i utredningen vara att den ska byggas fullstor. 
Inriktningen för bassängen i simhallen är att den ska vara 50 
meter lång och 20 meter bred. Vi önskar att utredningen även 
ser över möjligheten att bredda bassängen med ytterligare fem 
meter så att den får fler användningsområden. 
 
 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi välkomnar förslaget om att nu utreda den sim-, idrotts- och 
ishall som beslutades om 2018 i stadens översiktsplan på 
förslag av den dåvarande rödgrönrosa majoriteten. Det är bra att 
det nu efter några år resulterar i en utredning för att staden ska 
kunna ta nästa steg. Skarpnäck växer och är långvarigt 
underförsörjd med idrotts- och fritidsanläggningar. En sådan 
anläggning som skisseras här skulle dessutom stärka utbudet av 
idrottsanläggningar i hela söderort. 
 
Vi oroas dock kring det faktum att den grönblåa majoriteten inte 
reserverat nödvändiga ekonomiska medel i budgeten och att 
projektet därför enligt Fastighetskontorets bedömning inte 
kommer vara möjligt att finansiera inom den långsiktiga 
investeringsplanen för idrottsinvesteringar. 
 
Den välvilliga tolkningen av detta är att majoriteten avvaktar 
utredningen innan nödvändiga resurser anslås. Den mer 
oroande, men dessvärre mer realistiska, tolkningen är att även 
denna anläggning omfattas av majoritetens ambitioner att 
privatisera alltfler anläggningar genom olika OPS-lösningar. Vi 
avvisar sådana lösningar eftersom de innebär sämre service för 
medborgarna, minskad rådighet för staden samt dyrare 



Sida 11 av 16 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

kostnader för skattebetalarna. Den grönblåa majoriteten bör 
därför under våren återkomma med förslag om finansiering av 
projektet. Utan ett sådant är risken uppenbar att antingen 
anläggningen privatiseras eller överhuvudtaget inte genomförs.   
 
 
§ 14 
Gärdets sportfält, anläggning av två 11-spelsplaner med 
hybridgräs, reviderat genomförandebeslut 
Dnr 8.3.1/2020/1542 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förslag till reviderat genomförande 
och godkänner en tillkommande hyreskostnad som redovisas i 
bilaga 1. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 11 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 15 
Betongrenovering av maskinutrymme och sandfilter på 
uteläktare på Eriksdalsbadet, inriktnings- och 
genomförandebeslut 
Dnr 4.4/2022/161 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner en bedömd tillkommande 
hyreskostnad som redovisas i bilaga 1, som en följd av projekt 
Betongrenovering av maskinutrymme och sandfilter på 
uteläktare vid Eriksdalsbadet. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 21 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 16 
Samrådssvar om Riksby 1:13 m.fl. vid Linta Gårdsväg i 
stadsdelen Riksby 
Dnr 1.6/2021/3345 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen och överlämnar 
det till stadsbyggnadskontoret.  

 
2. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 31 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Utöver förvaltningens svar på samrådet vill majoriteten tillägga 
följande: 
 
Majoriteten ser mycket positivt på tillskottet av ytterligare 
rörelseytor och ytterligare en fullstor idrottshall i Stockholm. 
 
Bromma sportfält där flera rugbyföreningar håller till kommer att 
få en ersättningsyta vilket är bra, vi vill dock framhålla vikten av 
att det nya sportfältet finns på plats innan nuvarande sportfält 
försvinner.  
 
Vi ser även att bågskytteföreningen kommer att påverkas av 
planförslaget och att det inte finns någon ersättningsyta angiven, 
detta bör åtgärdas och hanteras på samma sätt som sportfältet. 
 
Utomhusytorna för idrott vänder sig i första hand mot 
pojkdominerade idrotter. Eftersom några av kvarteren mot 
Bromma flygplats ännu inte har fått någon anvisad aktör vill vi 
lyfta fram möjligheterna att skapa ytterligare ytor för idrotter som 
fler tjejer utövar. Såsom dans och gymnastik. På så sätt kan 
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staden skapa en mer jämställd helhet för denna framtida 
rörelsehub. Anläggningen skulle med fördel kunna vara 
kombinerad med kontorsyta. 
 
Hela området ligger i en lågzon och det är viktigt att dränering 
görs för att förhindra översvämningar i området. Vi vill inte att 
plastgranulat sprids ut i naturen vid stora vattenmassor och 
förstör vår närmiljö. Därför behöver staden titta på nya tekniska 
lösningar för att förhindra detta. 
 
 
§ 17 
Samrådssvar om förslag till detaljplan för skola på 
Bromstens IP, Bromsten 8:26 m.fl. i stadsdelen Bromsten 
Dnr 1.6/2021/3038 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen och överlämnar 
det till stadsbyggnadskontoret.  

 
2. Idrottsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 februari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Vi instämmer med förvaltningens synpunkter kring behovet av 
ersättningsytor för idrotten under byggtiden. Det är orimligt att 
tänka sig att idrotten i området i praktiken ställs helt utan 
nödvändiga ytor under en så lång tid som fem år. Det kommer i 
praktiken innebära ett dråpslag såväl mot existerande föreningar 
som för de ungdomar som i många fall kommer välja bort 
idrottandet. 
 
Givet den grönblå majoritetens historia av att inte lyckas ersätta 
idrottsytor som exploaterats så finns det all anledning att nu 
kräva att ersättningsytor beslutas om senast i samband med 
beslutet att inleda genomförandet av detaljplanen.    
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§ 18 
Svar på skrivelse från Vänsterpartiet om Lisebergs bollplan 
Dnr 1.6/2021/3133 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden beslutar att godkänna förvaltningens svar på 
skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 december 2021. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 19 
Svar på skrivelse från Vänsterpartiet om ekonomiska 
kalkyler och samverkan  
Dnr 3.1/2022/153 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden beslutar att godkänna förvaltningens svar på 
skrivelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 20 
Svar på skrivelse från Vänsterpartiet om att idrottsrörelsen 
ska vara öppen för alla 
Dnr 3.1/2022/153 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner och överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
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Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 19 januari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 21 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om 
hybridgräsplanerna vid Gärdets sportfält och de 
markföroreringarna som upptäckts i området. De föroreningarna 
som finns kommer troligtvis från en väg som tidigare sträckt sig 
över fältet. Informationen om dessa markföroreningar har även 
skickats in till projektet för Kampementsbadet för kännedom. 
 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om några av 
förvaltningens kommande uppdrag, bl.a. att ta fram ett nytt 
idrottspolitiskt program samt en ny friluftsstrategi. 
 
 
§ 22 
Övrigt 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) lämnar följande skrivelse: 
 
Villkorstrappan 
Under hösten 2021 träffade idrottsnämnden de allsvenska 
klubbarna AIK, Djurgårdens IF och Hammarby IF för att 
diskutera hur vi kan få säkra och välbesökta fotbollsmatcher när 
restriktionerna släpper och publiken kan komma tillbaka till våra 
arenor. Idrottsnämnden har även träffat polisen och diskuterat 
säkerhetsfrågan. Grunden till våra möten har varit att se om 
staden kan stötta i att minska konflikten mellan fotbollssupportrar 
och polisen och diskutera den tillståndsprövning som brukar 
kallas villkorstrappan.  
Idrottsnämnden ser med stor oro på utvecklingen där 
spänningarna mellan polis och supportrar ökat med följden att vi 
sett hur förtroendet mellan supportrar och polisen har skadats.  
 
Fotbollsklubbarna uttryckte att de vill komma tillbaka till det 
framgångsrika arbetet med säkerhetsfrågor som fanns tidigare. 
De metoder som då användes upplevdes fungera för att minska 
ordningsstörningar under och i anslutning till fotbollsmatcherna. 
Idrottsnämnden uppdrar till idrottsförvaltningen att återkomma till 
nämnden med en redovisning av hur staden, Polisen och 
klubbarna arbetade med säkerhetsfrågor kring Stockholms 
allsvenska fotbollsmatcher innan 2014. I redovisningen önskar vi 
också rekommendationer kring vad i det arbetet vi kan och bör 
återuppta. 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredande. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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